
Valberedningens förslag till ÅRSSTÄMMAN i Brf Flamingo juni 2021 

FÖRSLAG TILL STYRELSE 

Ordinarie ledamöter        

Namn  nuv. roll I styrelsen bor förslag 

Sanna Thunmarker  nyval 49/3 nyval 2 år 

Kent Stahlén  kassör 3 år 47/8 omval 2 år 

Elisabeth Brickman sekreterare 10 år 47/3 omval 2 år 

Amanda Bonde Kalén  1 år 49/7 vald på 2 år 2020 

Mathilda Thunmarker  1 år 51/4 vald på 2 år 2020 

Suppleanter 

Anders Thuresson  nyval 47/1 nyval 2 år 

Camilla Tegner  1 år 45/5 omval 1 år 

 

FÖRSLAG TILL VALBEREDNING 

Joakim Carlsson  omval 51/4 omval 1 år 

Nils Gunnar Larsson  omval 47/3 omval 1 år 

 

STYRELSEARVODE 

Bakgrund: Föreningen är helt beroende av att ha en kompetent styrelse, som det blir allt 

svårare att rekrytera. Ingen åtar sig idag styrelseuppdraget av enbart ekonomiska skäl och så 

ska det vara i vår förening. Arvodet bör vara en rimlig kompensation för den tid och det 

engagemang uppdraget kräver. Dessutom är arvodet ett sätt för föreningens medlemmar att 

visa sin uppskattning av de som åtar sig uppdraget. 

Att sitta i styrelsen är ett viktigt och ibland tidskrävande uppdrag som innebär mycket ansvar, 

inte bara för fastigheten och dess tekniska funktioner utan även för ekonomin och för att 

föreningen ska följa lagen. Styrelsen håller 12-14 styrelsemöten per år. Mellan mötena arbetar 

ledamöterna med bl.a följande: genomförande av underhållsplan--formalia i samband med 

försäljningar--kontakter med och information till nyinflyttade—besvara boendes mail—

hantering och underskrift av dokument--granskning och attest av fakturor—

protokollskrivning—kontakter med Rodamco--förberedelser inför möten mm. 

Förslag: För att i någon mån underlätta för föreningen att fortsatt kunna rekrytera 

kompetenta styrelseledamöter föreslår vi att styrelsens arvode höjs från två till tre 

inkomstbasbelopp, att fördelas inom styrelsen. (basbeloppet år 2021 är 68 200 SEK). 

 

 


